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Imobilele deteriorate 
ale Primăriei Constanța, 
în reabilitare

Regia Autonomă de Exploatare a
Domeniului Public și Privat a început deja
lucrările la cinci dintre aceste clădiri care vor fi
reparate atât la interior cât și la exterior, se
arată într-un comunicat al Primăriei
Constanța. Pentru alte 16 imobile a fost
efectuată expertiza tehnică în vederea
începerii lucrărilor. „Am acordat RAEDPP
sume consistente pentru reabilitarea unor
imobile aflate în proprietatea municipiului,  în
special cele din zona centrală”, a declarat
primarul Decebal Făgădău. Potrivit Primăriei,
clădirile care sunt locuite în prezent de chiriași
vor beneficia de lucrări exterioare iar celelalte
vor fi reparate și la interior. După finalizarea
reparațiilor, imobilele care nu sunt locuite vor
fi scoase la licitație pentru a fi închiriate de
agenți economici, iar banii rezultați vor putea
fi folosiți la reabilitarea altor clădiri aflate în
administrarea municipalității, mai arată sursa
citată.

Lucrări edilitare, săptămâna
aceasta, în Constanța 

În această săptămână, angajații
administratorului tramei stradale vor acționa,
în Constanța, în zona destinată circulației
pietonilor pe str. Baba Novac, tronsonul
cuprins între str. Poporului și str. Soveja, și pe
str, Poporului, între bd. Tomis și str. Mihai
Viteazu. De asemenea, se vor realiza lucrări
de asfaltare a carosabilului pe str. Pasajului,
str. Av. Mircea Zorileanu, str. Vintilă Brătianu și
pe două alei de acces din str. Semănătorului.
Totodată, va continua amenajarea parcărilor
din zona delimitată de Vila Sky și bd. Mamaia,
pasarela pietonală din Satul de Vacanță, de
pe str. Cerbului, bl. 40A, str. Unirii - bl U6 și
str. Suceava în zona Brotăcei. În ceea ce
privește infrastructura rutieră, se vor executa
marcaje în parcările din Mamaia, în stațiile de
autobuz și de taxi, pe bd. I.C. Brătianu și în
Piața Griviței. Continuă înlocuirea
indicatoarelor deteriorate și montarea de
stâlpișori pentru blocarea accesului mașinilor
pe trotuare.

Valer Dorneanu, reales în
funcţia de preşedinte al CCR

Valer Dorneanu a fost reales, marţi, prin
vot secret, cu majoritatea voturilor
judecătorilor, în funcţia de preşedinte al Curţii
Constituţionale pentru un mandat de trei ani.
Fostul şef al Secţiei de Investigare a
Infracţiunilor din Justiţie, Gheorghe Stan, şi
fostul judecător al Curţii de Apel Constanţa,
Cristian Deliorga, au depus, marţi, jurământul
la Cotroceni ca judecători ai Curţii
Constituţionale. „Momentul depunerii
jurământului marchează, potrivit art. 63 din
Legea nr. 47/1992 privind organizarea şi
funcţionarea Curţii Constituţionale, intrarea în
exerciţiul funcţiei de judecător al Curţii
Constituţionale şi a fost urmat de reunirea
Plenului, în noua componenţă, pentru
alegerea noului preşedinte al Curţii”, potrivit
informării transmise de CCR. Din noua
componenţă a Curţii fac parte Gheorghe Stan,
Cristian Deliorga şi Simina Tănăsescu.

Pe scurt.

Opoziția s-a lovit
de un nou eșec
în încercarea de

a destitui Guvernul Dăncilă.
Moţiunea de cenzură
„Guvernul Dăncilă trebuie
demis! Fără OUG-uri, fără
parole de acces şi fără cozi
la vot” a fost respinsă, marţi,
de Parlament. Potrivit unor
surse parlamentare citate de
Agerpres, au fost
înregistrate doar 202 voturi
favorabile, fiind necesare
233 pentru ca moţiunea să
fie fost adoptată. Moţiunea
de cenzură la adresa
Cabinetului Dăncilă a fost depusă şi
citită miercurea trecută, în plenul reunit
al Camerei Deputaţilor şi Senatului.
„Duminică, 26 mai 2019, românii au
votat într-un mod covârşitor cea mai
legitimă moţiune de cenzură împotriva
celei mai toxice guvernări din ultimii 30
de ani! În 26 mai, românii au spus un
DA categoric pentru o Românie
normală şi un NU categoric discursului
şi acţiunilor anti-europene şi anti-
justiţie ale PSD! Sancţiunea împotriva
PSD şi împotriva Guvernului vine
direct de la cetăţeni, care au spus
răspicat că nu mai vor un guvern
incapabil să ducă ţara spre bine şi
care are o singură prioritate făţişă -
atacurile permanente la adresa
justiţiei. În doi ani şi jumătate, PSD şi
ALDE au dezbinat o ţară întreagă, au
distrus rolul instituţiilor fundamentale,
au mutilat legi importante, au
compromis şansa de a moderniza ţara
şi au atentat constant la bazele
democraţiei româneşti şi ale statului
de drept! În 26 mai 2019, PSD a reuşit

să ne unească pe toţi, pe cei de acasă
şi din străinătate, ca să ne salvăm ţara
din mâinile PSD şi am reuşit!”, se
arată în textul moţiunii. 

n DĂNCILĂ: „DACĂ NU AVEŢI
UN PLAN DE GUVERNARE CUM
VREŢI SĂ GUVERNAŢI ACEASTĂ
ŢARĂ?” n Premierul Viorica Dăncilă
le-a transmis parlamentarilor din
opoziţie, în cadrul dezbaterilor de
marți, 18 iunie, că au devenit mult prea
devreme aroganţi şi că acest lucru o
să îi ducă la pierzanie. Premierul i-a
întrebat pe liberali cum vor să
guverneze dacă nu au un program
stabilit. „Aţi devenit mult prea devreme
aroganţi, iar această aroganţă vă va
duce la pierzanie la fel cum s-a
întâmplat şi altădată. Nu aveţi un
program de guvermare, a zis chiar
domnul Cîţu. Dacă nu aveţi un plan de
guvernare cum vreţi să guvernaţi
această ţară? Aş vrea să fac apel la
raţiune şi la bun simţ. Această moţiune
nu vine cu argumente valide şi nici nu
oferă o soluţie pentru problemele ţării.

Mai grav, avem partide,
semnatare ale moţiunii,
care au declarat deschis că,
în cazul în care moţiunea
trece, nu vor participa în
viitoarea formulă de
guvernare. Şi atunci vin şi
întreb: care e soluţia politică
a acestei moţiuni şi unde e
responsabilitatea partidelor
care o susţin? Ţara are
nevoie de stabilitate şi de
continuitate în lucrurile
bune pe care le-am realizat
până acum”, a declarat
Viorica Dăncilă, în timpul
dezbaterii moţiunii de

cenzură în plenul reunit al
Parlamentului. Şeful Executivului a
mai spus că guvernul său a emis 114
ordonanţe de urgenţă, la fel ca
guvernul Cioloş, însă nu a modificat
codurile penale într-o singură zi ca
fostul guvern. „Am ascultat cu multă
atenţie ceea ce aţi spus. Am crezut că
veţi avea abordări diferite, că veţi
folosi argumentele, nu jignirile. Se
pare că este un scenariu pe care îl
repetaţi de fiecare dată când este
moţiune de cenzură. Aţi vorbit despre
ordonanţele de urgenţă. Vă reamitesc
că guvernul Cioloş a dat într-un an de
zile 114 OUG, Guvernul Boc a dat
130, guvernul Dăncilă a dat 114 OUG,
dar există o diferenţă. Guvernul
Dăncilă nu a făcut ceea ce a făcut
guvernul Cioloş, nu a modificat 151 de
articole într-o singură noapte, din
Codul penal şi Codul de procedură
penală. De ce folosiţi dublul standard?
De ce spuneţi numai ceea ce vă
convine?”, a declarat Viorica Dăncilă,
în plen. 

Administrație „made in Romania“

Cum ar fi să luăm decizii care nu ajută pe nimeni?
În administraţia publică există

colaborare la nivel tehnic, dar nu cu
mediul de afaceri, atunci când nu
există interes, a declarat, marţi,
preşedintele Consiliului Concurenţei
(CC), Bogdan Chiriţoiu, la conferinţa
FoodIntelForum - „Eu trăiesc cu
impresia că suntem cumva autişti în
administraţia publică. Deci noi
vorbim în general între noi; există
totuşi o colaborare, cel puţin la nivel
tehnic, sub nivelul politic. Eu văd o
colaborare destul de bună între
instituţiile avizatoare. Că noi asta
facem. Vine cineva cu o propunere
mai bună, mai proastă, şi celelalte
instituţii îşi dau toate cu părerea. Aici
lucrăm binişor, cât de bine poate
administraţia românească, care nu
este, din păcate, foarte bine
pregătită şi, desigur, ASE-ul ar putea
să ne ajute să avem mulţi economişti
în administraţie, să avem mai mult
conţinut economic în actul nostru

decizional şi mai puţin obsesia
pentru forma juridică. În esenţă,
avizarea asta e acum. Încercăm să
vedem dacă juridic stau lucrurile în
picioare, nu neapărat că ele au sens
economic sau nu au sens. Deci noi
între noi vorbim. Ce nu facem - nu
reuşim să vorbim cu mediul de
afaceri, când nu ne interesează
foarte tare. Poate ne e şi frică de
ideea asta cu traficul de influenţă,
care e o tâmpenie. Cum aş putea să
iau măsuri bune pentru societate
dacă nu vorbesc cu societatea? Eu
sunt acuzat acum că poziţiile noastre
pro ridesharing favorizează unele
companii... dar cum ar fi să luăm
decizii care nu ajută pe nimeni?“.
Chirițoiu şi-a exprimat speranţa ca
instituţia pe care o conduce să nu ia
multe decizii care nu au niciun
rezultat benefic, care nu ajută
nimănui. De asemenea, el a subliniat
că expertiza din România este

închisă în sistemul public şi că, spre
deosebire de alte ţări, noi nu avem
un sistem de centre alternative de
expertiză - „Comunicarea este foarte
importantă, dar comunicare nu
înseamnă numai să vorbeşti.
Comunicare înseamnă ce faci. Şi
cred că problema pe care o văd în
societatea noastră, sper că nu atât
de mult în instituţia de care mă ocup,
este că trebuie să fie o anumită
consecvenţă între ceea ce spui şi
acţiunile pe care le întreprinzi. De
asta are nevoie mediul de afaceri.
Aşa, evenimente sunt destul de
multe, oamenii se întâlnesc, lumea e
drăguţă şi după aia te trezeşti cu o
ordonanţă de urgenţă sau cu o
măsură de care habar nu aveai.
Acesta este viciul de bază. Nu faptul
că nu ne întâlnim şi nu vorbim. Poate
nici asta nu facem suficient. Doar că
nu văd o consecvenţă între ceea ce
spunem şi modul cum acţionăm“.

Opoziția a încasat o nouă lovitură

Guvernul Dăncilă rămâne
în picioare! Moțiunea de
cenzură, eșec răsunător


